
Algemene ledenvergadering Heart-Beat 2023. 

Op deze 30e ALV waren 32 leden aanwezig.   

De voorzitter heette hen welkom en was blij verrast dat er een stijgende lijn in de 
belangstelling  voor de ALV te zien is. Net als vorig jaar werd er bij de presentatie zo veel 
mogelijk gebruik gemaakt van de beamer en de geluidsinstallatie. 

Na het doornemen en goedkeuren van de notulen van de vorige ALV werd het 
bestuursverslag en het jaarverslag gepresenteerd. 

Het jaar 2022 stond in het teken van het 30 jarig bestaan van onze vereniging en voor het 
bestuur was het een intensief jaar om een goede structuur te ontwikkelen voor de lange 
termijn. 

Na een periode waarin wegens Corona het ledental daalde zit dit nu weer in de lift. De 
diverse promotieactiviteiten  doen hun werk. 

 Het 30 jarig bestaan werd uitbundig gevierd met een boottocht op het IJmeer. Het weer 
werkte gelukkig mee en iedereen vond het een geslaagde middag. 

Het voorstel om de contributie voor twee of drie keer sporten, al of niet in combinatie met 
volleybal ,te harmoniseren  werd door de vergadering aangenomen. 

We staan er financieel, dankzij de lage bestuurskosten, goed voor. 

Het verslag van de kascommissie  liet zien dat de penningmeester de zaken goed op orde 
had en zij stelde aan de vergadering voor om het bestuur decharge te verlenen. Dit werd 
met applaus ondersteund. 

Na acht jaar lid van het bestuur te zijn geweest vond Jan Meivogel het tijd om het stokje 
over te geven aan zijn opvolger. Jaren lang hield hij bij het einde van de revalidatie in het 
Flevoziekenhuis een presentatie over onze vereniging. Mede hierdoor hebben veel nieuwe 
leden zich bij ons aangemeld. Ook zorgde hij dat het materiaal van onze vereniging up tot 
date bleef.  De voorzitter bedankte hem voor zijn geweldige inzet en overhandigde hem 
onder applaus een geschenk en bloemen.  

Op voordracht van het bestuur werd Egbert Vittali voorgesteld. De vergadering stemde hier 
mee in en de voorzitter heette hem hartelijk welkom. 

Tot slot werd door de voorzitter gevraagd om zgn. toezichthouders die in voorkomend 
geval de bestuursleden zouden kunnen vervangen bij afwezigheid tijdens de 
sportmomenten. Er meldden zich spontaan enkele leden aan. 


